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Agenda 
 
 
A.01 Information point on import-export issues between the EU and 

UK(GB). 
 Er zijn geen vragen en/of opmerkingen gekomen vanuit de LS, dus dit 

agendapunt vervalt. 
 
 
B.01  Exchange of views and possible opinion of the Committee on a draft 

Commission Implementing Decision concerning a draft order 
notified by Romania as regards information on the freshness of fish. 

 De CIE informeert dat Roemenië in november 2019 een nationaal voorstel 
heeft ingediend voor wat betreft de informatie over versheid van vis. De 
nationale maatregel was bedoeld voor wilde en gekweekte vis om zo de 
consument beter te informeren. De CIE heeft daarop een negatief oordeel 
gegeven, aangezien de maatregel niet compatibel is met de huidige 
Europese regelgeving. De CIE heeft gevraagd aan de Romeinse autoriteit 
om het genotificeerde voorstel niet aan te nemen. Vanuit de LS komen geen 
vragen of opmerkingen en de CIE laat weten de stemming op te starten. 

 
 

AOB 
 Een LS vraagt naar de voortgang voor wat betreft Annex III van Verordening 

1925/2006 over monakoline K en groene thee catechines. De CIE laat weten 
dat de onderwerpen monakoline K en groene thee al geruime tijd bij de CIE 
liggen. Op dit moment liggen er twee voorstellen klaar en het plan is om de 
feedback ronde hierop te starten midden mei. Deze feedback ronde zal 4 
weken open staan. Deze ronde wordt gevolgd door de normale procedure, 
o.a. vertaling, en komt dan in de SCoPAFF. Waarschijnlijk eind september, 
begin oktober.  

 
Een LS vraagt zich af hoe ze om moeten gaan met de wijziging van definitie 
van pesticiden residuen voor producten als zuigelingenvoeding, voeding 
voor medisch gebruik, etc. Het gaat er dan om dat in de nieuwe pesticide 
regelgeving nieuwe MRLs zijn opgenomen. Deze MRLs zijn hoger dan eerst, 
bv. voor wortels en zijn opgenomen op basis van contaminanten data. Het 
is voor bedrijven lastig om grondstoffen te vinden die zijn vrijgesteld van 
chloraat, aangezien dit door/in de industrie wordt gebruikt tijdens het 
productieproces. Zelfs als bedrijven grondstoffen zonder chloraat vinden, 
dan zal dit tijdens het verwerken van de producten, alsnog chloraat in het 
product komen. De CIE zegt dat ze bezig zijn met twee 
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uitvoeringshandelingen, deze zullen 16 juni afgerond worden. Aangezien de 
vragen gisteren bij de CIE zijn beginnen gekomen, kan de CIE niet meer 
informatie geven. De CIE zal het intern oppakken en hier later op 
terugkomen. 
 

 Een LS heeft een vraag over de nieuwe EFSA opinie over TiO2 – E171 en 
wat de CIE hiermee gaat doen. De CIE zegt dat de EFSA opinie vandaag om 
15u gepubliceerd zal worden. De CIE heeft een nieuwe WG Additieven 
gepland voor 18 mei, daar zal E171 worden besproken. Wat het besluit van 
de CIE zal zijn op de EFSA opinie wordt momenteel besproken. Tijdens de 
werkgroep zullen ook risicobeheersmaatregelen worden besproken. Tot slot 
informeert de CIE dat ze de opinie serieus nemen en snel zullen handelen 
en met voorgestelde maatregelen komen. 

 
 een LS vraagt naar de voortgang van het platform voedselverlies en 

voedselverspilling. De CIE zegt dat dit onderwerp, samen voedselkeuzelogo, 
herkomstetikettering en voedingsprofielen was opgenomen in de inceptie 
impact assessment van vorig jaar. Op dit moment werkt de CIE aan een 
externe studie om de daadwerkelijk impact assessment te kunnen 
ondersteunen. In het laatste kwartaal van dit jaar zal er een overleg zijn 
met het platform en de deelnemers van het platform te consulteren. 
Daarnaast heeft EFSA twee opinies uitgebracht op dit onderwerp, deze zullen 
beiden dienen als extra informatie om vervolgstappen te zetten. 
 

 Tot slot een laatste vraag over de nieuwe Verordening over botanische 
soorten die hydroxyantraceenderivaten bevatten. Aangezien er geen 
overgangsperiode is ingesteld in de verordening, is onduidelijk wat er met 
de producten moet gebeuren die in de nieuwe verordening niet meer 
voldoen, maar momenteel wel al op de markt liggen. Omdat dit een 
juridische vraag is, ligt deze vraag momenteel bij desbetreffende afdeling. 
Op dit moment kan er daarom niet inhoudelijk een antwoord op worden 
gegeven, maar dit zal binnenkort per mail komen. Een aantal LS sluit zich 
aan bij de vraag en laat weten dat het een relevante vraag is. Ook geeft een 
aantal LS aan hoe zij momenteel hiermee omgaan, dit neemt de CIE mee in 
hun besluit. 
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